
 
 

 
 

REFERAT 
 

Fra:    Møte i Hovedstyret  
 
Avholdt:  På Tunejordet,  6. mars 2012 
 
Innkalt: Fredrik Weberg-Larsen, Freddy Antonsen, Are Fraugerud, 

Unn Johannessen, Thomas  Svensen, Roald Larsen, 
Hege Øvreeide, Paal Olaussen, Per Dahle og Jørn Johnsen. 
 

 
Til stede:  Fredrik Weberg-Larsen, Freddy Antonsen, Are Fraugerud,                

Unn Johannessen, Thomas Svensen, Roald Larsen,  
 

 
   Leder ønsket velkommen, og referat fra forrige møte ble gjennomgått 
   med følgende kommentar til sak HS-2012-06: 
   Plassering av årets utstilling avgjøres før Årsmøtet 13.3.2012 
 
 
 
Sak  HS-2012-07 Årsberetning 2011 ble gjennomgått og legges fram på Årsmøtet. 
 
Sak  HS-2012-08 Regnskap med noter ble gjennomgått og legges fram på Årsmøtet. 
 
Sak  HS-2012-09 Budsjett for 2012 ble også gjennomgått og legges fram på Årsmøtet. 
 
Sak  HS-2012-10 Medlemskontingent for 2013. Styret foreslår for Årsmøtet at denne 
   forblir uendret. 
 
Sak  HS-2012-11 Aktivitetsplan for 2012 ble revidert og legges fram på Årsmøtet. 
 
Sak  HS-2012-12 Innkomne forslag: Styret legger fram forslag om vedtektsendringer som 

er tilpasset retningslinjer fra Brønnøysundregisteret og FKF. 
 
Sak  HS-2012-13 Valgkomiteens innstilling gjennomgås av styret. 
 
Sak  HS-2012-14 Gullmerker/Æresmedlemskap: Styret oppdaterer retningslinjer for dette 
 sammen med Gullmerkekomiteen. 
 
Sak  HS-2012-15 Premier for 2011: Styret går gjennom listen fra Per Andersrød, og finner 
 intet å tilføye. 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
 
 
 
 
 
 
Sak  HS-2012-16 Eventuelt: 
 
 Svenskematchen: Vi har blitt forespurt av VSFK om 27.10.2012, og vi 
 takker ja til dette. 
 
 ØFK Cup: Thomas går gjennom sitt forslag, styret bruker noen dager  

på eventuelle kommentarer, og deretter blir dette lagt fram på Årsmøtet. 
 
Bevertning på Årsmøtet: Vi bestiller kaffe, og Are kjøper noe til kaffen. 
 
Det kom inn et forslag om at bildet på førstesiden av hjemmesiden vår 
bør endres. Forslag til nytt bilde utarbeides. 
 
Det ble også tatt opp at vi trenger en leder av Aktivitetsutvalget, og 
Thomas Svensen tok på seg dette. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Freddy Antonsen 
Sekretær 
 


